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Vi i Alvermarka og Mangerbua mener at kommunen bør se på konstruksjonen av de etablerte 

fartshumpene i Alvermarka. Og få etablert nye i Nedre Mangerbua og Mangerbua. Vi vet at 

dere har mal får disse humpene, men den er tydeligvis ikke optimal da de ikke stopper fart. 

 

 

--  

Alf Kvalheim 

 


